
Jegyzőkönyv 

Készült: Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. október 20-án 15 
órakor megtartott soron kívüli nyílt ülésén. 

Ülés helye: Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 
4122 Gáborján, Fő u. 106. szám 

Jelen vannak: Mező Gyula polgármester, Baranyai Endre alpolgármester, Sándorné Bunyik 
Andrea, Koszorus-Titi Andrea képviselők. Igazoltan távol Micskei Tamás képviselő . 

A napirendi pontok megtárgyalásán részt vesz: Jenei Attila jegyző, Bodnárné Molnár 
Anikó jegyzőkönyvvezető 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés „Étkeztetés - Szociális konyha szolgáltatás altípusra" megkötendő 
Ellátási Szerződésről 
Ea: Mező Gyula polgármester 

2. Előterjesztés orvosi ügyeleti feladatok ellátásához kapcsolódó szerződés 

módosításáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

3. Előterjesztés általános iskolai felvételi körzethatárok meghatározásáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

4. Különfélék 
Ea: Mező Gyula polgármester 

Mező Gyula: 
Tisztelettel köszöntök mindenkit. Megállapítom, hogy a megválasztott 5 fő képviselő-testületi 
tagból 4 fő jelen van, így a Képviselő-testület 4 fővel határozatképes. 

Mező Gyula: 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy a javasolt napirendi pontokat fogadja el. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi napirendet fogadta el: 

Napirendi pontok: 

1. Előterjesztés „Étkeztetés - Szociális konyha szolgáltatás altípusra" megkötendő 
Ellátási Szerződésről 
Ea: Mező Gyula polgármester 

2. Előterjesztés orvosi ügyeleti feladatok ellátásához kapcsolódó szerződés 
módosításáról 
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Ea: Mező Gyula polgármester 

3. Előterjesztés általános iskolai felvételi körzethatárok meghatározásáról 
Ea: Mező Gyula polgármester 

4. Különfélék 
Ea: Mező Gyula polgármester 

1. napirendi pont Előterjesztés „Étkeztetés - Szociális konyha szolgáltatás 
altípusra" megkötendő Ellátási Szerződésről 

Mező Gyula: 
A Cívis Szociális Étkezési Központ 2020. óta népkonyhát üzemeltet a településen. Az 
ingyenesen juttatott egy tál ételt sok helyi lakos igénybe veszi. Az üzemeltető kérésére új 
ellátási szerződést kötünk, ami annyi változást jelent az előző szerződéshez képest, hogy a 
népkonyha elnevezés szociális konyhára változik. Sem az étel kiszállításában, sem másban 
nem lesz változás. A szerződés-tervezetet mindenki megkapta. 

Sándorné Bunyik Andrea: 
Van egy olyan pont a szerződésben, hogy hétvégén is hozzák az ételt. 

Mező Gyula: 
Igen, az első pontban szerepel, hogy igény esetén hétvégén is biztosítják az ellátást, de úgy 
gondolom, hogy azért már fizetni kellene. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

46/2022. (X.20.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. §-ban meghatározott jogkörében 
eljárva - figyelemmel a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. 
törvény rendelkezéseire - megtárgyalta az előterjesztést és úgy döntött, hogy hozzájárul a 
korábbi népkonyha étkeztetési szolgáltatási forma szociális konyha étkeztetési szolgáltatási 
formává történő módosításához a Cívis Szociális Étkezési Központtal ( 4029 Debrecen, 
Karácsony Gy. u. 1. képviselője Rónai Angelika Mónika). 

A képviselő-testület felhatalmazza a község polgármesterét, hogy a szociális konyha 
szolgáltatás működtetésére vonatkozó Ellátási Szerződést aláírja. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Mező Gyula polgármester 
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2. napirendi pont Előterjesztés orvosi ügyeleti feladatok ellátásához kapcsolódó 
szerződés módosításáról 

Mező Gyula: 
Az orvosi ügyeleti feladatokat 2021. július l-től jelenleg is az Országos Mentőszolgálat látja 
el. Előtte az Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. látta el ezt a feladatot. Az érvényben 
lévő szerződésünk az Országos Mentőszolgálattal 2022. október 31-ig szól. Az orvosi ügyelet 
folyamatos biztosítása érdekében az együttműködési megállapodás 2022. december 31-ig 
történő meghosszabbítására van szükség. Erről dönteni kell a Képviselő-testületnek. A 
jelenlegi ügyeleti rendszernek még nem éreztük a hátrányát. Az előnye az, hogy nem kell 
fizetnünk, de valószínűleg nem is kapjuk meg az állami finanszírozást. 

Jenei Attila: 
Eddig sem kaptuk meg. Pont az volt a baj, hogy pénzt nem kaptunk, de mégis fizetnünk 
kellett. A normatívát pedig az Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft. kapta. 

Baranyai Endre: 
Most pedig gyakorlatilag az állam vette át ezt a feladatot. 

Jenei Attila: 
Sokkal logikusabb is, hiszen egy kézben van az egész. A mentőszolgálatnál a diszpécser a 
betelefonáló elmondása alapján el tudja dönteni, hogy orvosi ügyeleti kocsit, vagy mentőt 
küld a beteghez. Így egy kézben van az egész, a mentőszolgálatnak van erre kapacitása, 
nekünk pedig előny, hogy nem kell fizetnünk. A 2000-es évek elején, amikor létrejött az 
Országos Orvosi Ügyelet Nonprofit Kft., egy üzleti lehetőség volt, hogy az 
önkormányzatokkal szerződést kötöttek és megkapták az állami finanszírozást, valamint az 
önkormányzatok is fizettek a kft.-nek. 

Mező Gyula: 
Igen, akkor a körzeti orvosok és az asszisztenseik voltak beosztva ügyeletbe. 

Koszorus-Titi Andrea: 
A doktornő attól tart, hogy januártól mennie kell orvosi ügyeletet ellátni és vele nekem is 
mennem kell, mint asszisztens. 

Jenei Attila: 
Nem elképzelhetetlen, hiszen most már a Belügyminisztériumhoz tartozik, az Országos 
Kórházi Főigazgatóság vette át a szakmai irányítást az alapellátás felett is. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a Képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 
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47/2022. (X.20.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a háziorvosi 
alapellátáshoz kapcsolódó ügyeleti szolgálat vonatkozásában az Országos Mentőszolgálattal 
kötött együttműködési megállapodás módosításáról szóló előterjesztést és úgy döntött, hogy 
elfogadja azt. Hozzájárul az Együttműködési Megállapodás 2022. december 31-ig történő 
meghosszabbításához. 

Felkéri a község polgármesterét, hogy a szerződésmódosítást szíveskedjen aláírni és az aláírt 
szerződést az Országos Mentőszolgálat részére megküldeni. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Mező Gyula polgármester 

3. napirendi pont Előterjesztés általános iskolai felvételi körzethatárok 
meghatározásáról 

Mező Gyula: 
A Berettyóújfalui Tankerületi Központ minden évben véleménynyilvánítást kér 
önkormányzatunk.tó} az általános iskolai felvételi körzetek meghatározásához. Településünk 
jelenleg az esztári Irinyi Károly Általános Iskola körzetéhez tartozik. Az alsó tagozatosok a 
helyi tagintézménybe járnak, a felsősök pedig Esztárba. Ez már évek óta így működik. Úgy 
gondolom, megfelelően és jól működik ez a rendszer és továbbra is maradjon ez a körzet. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e valakinek hozzáfűzni valója, kérdése, javaslata az elhangzottakkal 
kapcsolatban. Amennyiben nincs kérdés, hozzászólás, javaslom elfogadásra az előterjesztést. 
Kérem a képviselő-testületet, hogy aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 

A megválasztott 5 fő képviselő-testületi tag közül a jelenlévő 4 fő képviselő közül 4-en 
szavaztak, a Képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozta: 

48/2022. (X.20.) számú határozat 

Gáborján Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. §-ban meghatározott jogkörében 
eljárva megtárgyalta az általános iskolák felvételi körzetének meghatározásáról szóló 
javaslatot és úgy döntött, hogy egyetért a Berettyóújfalui Tankerületi Központ által javasolt 
felvételi körzet kialakításával, azzal, hogy Gáborján község közigazgatási területe az esztári 
Irinyi Károly Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola felvételi körzetéhez tartozzon, 
módosító javaslattal nem él. 

Felkéri a község polgármesterét, hogy a Képviselő-testület döntéséről a Tankerületi 
Központot tájékoztatni szíveskedjen. 

Határidő: azonnal 
Felelős: Mező Gyula polgármester 
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4. napirendi pont Különfélék 

Mező Gyula: 
Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a szociális tűzifa kiosztását meg szeretnénk 
kezdeni, de nem érkezett még meg az utolsó három fuvar. Ennek valószínűleg az az oka, hogy 
az erdészetnél sok magánszemély élt a hatósági áras tűzifa vásárlás lehetőségével és nem 
győzik az igényeket teljesíteni. Nem tudjuk, hogy a hiányzó tűzifa mennyiséget mikor fogjuk 
megkapni, a rendelet szerint viszont december 31-ig ki kell osztani. Ha a hiányzó mennyiség 
beszerzésére nem lesz lehetőségünk decemberig, akkor a tűzifa rendelet módosítására lesz 
szükség. 
Az önkormányzatnak a Berettyó hídon túl van egy erdő részlete, arra megkaptuk a vágási 
engedélyt, december 31-ig ki kell vágni. Másik oldalt is van egy ültetett fasor, arra is be van 
adva a vágási igény. Kivágatjuk, behordjuk és betároljuk. 

Baranyai Endre: 
Lesz rá ember, aki elvégezze a kivágást? 

Mező Gyula: 
Hívunk favágó brigádot, akik elvégzik a munkát december 31 -ig, mert nem biztos, hogy 
januárra marad, addigra ellopják a zömét. Így is sokat kivágtak már belőle illetéktelenek. 

Sándorné Bunyik Andrea: 
Az öregek napján itt volt a főnökasszonyom, a Magyar Pünkösdi Egyház Országos 
Cigánymisszió vezetője és beszélgettünk róla, hogy van egy szociális gondozó a településen, 
Szántóné Erzsike, aki a Baptista Tevékeny Szeretet Misszió alkalmazásában látja el az idősek 
gondozását. Ha lehet, szeretnék őt is alkalmazni. 

Mező Gyula: 
Hat évig nem vették fel. Erzsikének fel kellene mondania ott, átmenni a másik intézményhez 
és esetleg ott vissza tudná venni a gondozottjait. 

Jenei Attila: 
Ha Erzsike esetleg felmond, attól a Baptistáknak az engedélye és a szerződése ugyanúgy él, 
tehát felvehetnek másik gondozót az idősek ellátására. Az ellátottakat valószínűleg nem 
fogják kiengedni. 

Mező Gyula: 
Megkérdezem, hogy van-e még valakinek észrevétele, hozzászólása? 

Több hozzászólás nem volt, ezért Mező Gyula polgármester az ülést bezárta. 

K.m.f. 
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